
Zápis ze jednání schůze osadního výboru konané dne 24.8. 2021 od 

18.00 hod. v budově OV Hněvkovice. 

 
Přítomni: Jan Němec, Miloš Němec, Zbyněk Loskot, Martina Romanovská, Radek Romanovský, Libor Plíhal. 

Omluven: Luděk Čapek. 
 

1. Členové osadního výboru projednali stav plnění požadavků OV Hněvkovice na rok 2021. Z velké 

většiny nedošlo k žádnému posunu v jejich realizaci. Světlou výjimkou je příprava turistického 

odpočívadla na návsi se kterou se možná ještě letos začne. Rekonstrukce povrchu komunikace  z  

Hněvkovic k silnici Humpolec- Želiv byla odložena na rok 2022. Většina požadavků z Hněvkovic 

je předkládána opakovaně každý rok. 

 

2. Členové osadního výboru se zabývali ústní žádostí pana Šebla, aby došlo k oplocení nádrže 

Rafanda. OV Hněvkovice vyjádřil k této žádosti záporné stanovisko. 

 

3. Členové osadního výboru projednali ústní žádost paní Celie Němcové, aby bylo zabráněno 

průjezdu nákladních automobilů se dřevem po komunikaci č.743/2.  Tato komunikace není svojí šíří 

dimenzována na podobný provoz a mohlo by dojít k poškození svodových okapů přilehlých 

nemovitostí. Navrhujeme umístit k této komunikaci přenosnou dopravní značku zakazující průjezd 

nadměrných nákladů. 

 

4. OV bude znovu kontaktovat společnost Vodak s.r.o. ve věci výměny krytu kanálu  na komunikaci 

č.786/26. Pověřen pan Miloš Němec. 

 

5. OV znovu oznamuje  havarijní stav okapů na budově OV. Dochází k podmáčení zdi a průniku 

vlhkosti do hasičské zbrojnice. Na tento stav již bylo upozorňováno v zápisu ze schůze osadního 

výboru dne 9.6. 2021. 

 

6. Žádáme opakovaně rovněž o  přemístění kontejneru na bio odpad z příjezdové cesty u hřiště 

Rafanda na plochu k ostatním kontejnerům na stání pod hřištěm. Upozorňovali jsme rovněž v 

zápisu z 9.6. 2021. 

 

7. Žádáme o obnovení nátěru obou vstupních dveří do hněvkovických kapliček. 

 

8. Členové  osadního výboru připravují přehled požadavků naší místní části na rok 2022. 

 

9. Schůze OV byla ukončena po vyčerpání všech bodů programu ve 20.00 hod. 

 

 

Zapsal: Zbyněk Loskot, předseda OV Hněvkovice. 

 

 

 


